
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 
ÖSTRA VÄGFÖRENING 20080205 

 
1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
2. Närvarande. Ulf Nyström, Roger Karlsson, Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte 

Andersson och Bengt Jemsö. 
3. Dagordningen godkändes. 
4. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Det statliga vägbidraget, 

ca. 15000kronor, har kommit in. 
5. Skrivelser: Inga inkomna skrivelser. 
6. Rapporter: 

- Ulf Nyström har träffat kommunen med anledning av trasig asfalt på Kyrkbacken 
(vid vändplanen). Kommunen lagar! 

- Vägfogden rapporterade att han håller på och förse betonggrisar med reflexer.  
- Dikesgrävningen vid Kraftvägen är äntligen genomförd. 

7. Överhängande grenar och buskar. Kommunen har gjort ett bra jobb när de röjt på sina 
områden. I övrigt ser det också bra ut på den fronten. 

8. Årsmöte. Onsdagen den 26/3 kl. 19.00 är det årsmöte i Svärtingehus matsal. Välkomna! 
Inför årsmötet gick kassören igenom balans- resp. resultatrapport för 2007. Dessutom 
diskuterades budgetförslag inför 2008. Det kommer att presenteras på årsmötet. 

9. Övriga frågor: 
- Högerregeln. Varken Stugvägen, Kraftvägen eller Bonäsvägen är huvudled vilket 

många tycks tro. Högerregeln gäller på alla vägar!!! 
- Ursäkta att förra protokollet av olika skäl blev kraftigt försenat. 

Fortsättningsvis planerar styrelsen att lägga ut protokollet på nätet  
(www.shadowfax.se/sovf.htm). För dem som inte har tillgång till nätet kommer 
protokollet också att finnas tillgängligt i affären. 

- Skolrådet har riktat en förfrågan till vägföreningen om vi kan hjälpa till med 
iordningställande av en lekplats vid skolan. Vi säger nej då det inte ingår i våra 
åtaganden. 

- Om någon lampa i gatubelysningen inte fungerar kan var och en felanmäla hos E.on  
10. Nästa styrelsemöte äger rum omedelbart före årsmötet. 

 
 

 
 

 
 

 
 
Protokollet kan läsas på Internet: www.shadowfax.se/sovf.htm 


